
Joe Rogan odkazuje mainstreamu: „Odpoveď
nie je ako ma umlčať,“ ale to je na vás, aby
ste to robili
- CZ24 News | 14. února 2022

USA: Gigant podcastov Joe Rogan ponúkol radu starším médiám , pretože snahy o jeho
deplatformáciu zo Spotify pokračujú.

Vo štvrtkovom pokračovaní „The Joe Rogan Experience“ Rogan hovoril o „problémoch“, ktoré s ním
majú rôzne spravodajské zdroje, že „viac ľudí mi verí alebo mi verí alebo chce počúvať môj
rozhovor“.

„Odpoveď nie je umlčať ma, odpoveď je, aby ste to robili lepšie,“ povedal Rogan. „Odpoveď je, aby ste
mali lepšie argumenty. Keď v televízii hovoríte o tom, ako beriem konskú pastu, a viete, že to nie je
pravda: ‚On berie odčervovač pre kone‘.“

„Čo ste mali povedať: ‚Ako sa Joe Rogan tak rýchlo zlepšil? Ako to, že dostal COVID, ktorý všetkých
zabíja, a za päť dní mu bolo lepšie, za päť dní bol negatívny a za šesť dní cvičil?“ Ako to, že sa o tom
nikde nehovorí?“ spýtal sa Rogan.

 

 

Po objasnení, že veril, že monoklonálne protilátky, ktoré užíval, mu pomohli počas zápasu s COVID-
om viac ako ivermektín, obrátil sa na CNN, čo výrazne posunulo klamstvo o „odčervovači koní“.

„Ak podnikáte a váš biznis je novinkou a chcete, aby mu venovalo pozornosť viac ľudí, mali by ste byť
úprimní,“ povedal Rogan. „A moje myšlienky o CNN, moja rada pre nich… Neznášam CNN. Chodil
som k nim každý deň pre správy, kým ma nezačali nenávidieť.“

„Ak chcete byť lepší, jednoducho zmeňte svoj model, zmeňte spôsob, akým to robíte. Zastavte túto
redakčnú perspektívu s chlapmi ako Brian Stelter a Don Lemon, ktorých nikto nepočúva. Nikto nie je
taký, ako keď hovorí: ‚ Ach, áno, konečne máme rozum.“ Nikto si to nemyslí,“ pokračoval Rogan.

„Majte ľudí, ktorí rozdávajú efektívne správy, skôr objektívne správy, a ja vás podporím. Otočil by
som sa na 100%… a budem jedným z ľudí, ktorí ľuďom hovoria: ‚Videl som to na CNN, pozrite si toto
na CNN.“

Minulý rok niekoľko hviezd CNN obvinilo Rogana z užívania „odčervovača koní“ po tom, čo hostiteľ
podcastu oznámil, že má COVID a užil ivermektín, ktorý mu okrem iných liečebných postupov počas
zotavovania predpísal lekár.
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Rogan neskôr prinútil hlavného lekárskeho korešpondenta CNN Dr. Sanjaya Guptu počas sporovej
výmeny rozhovorov, aby priznal, že jeho kolegovia sa mýlili, keď opísali jeho užívanie ivermektínu
ako lieku pre hospodárske zvieratá.

Dokonca aj po tom, čo bola CNN vyzvaná na šírenie dezinformácií, zostala vzdorovitá a vo vyhlásení
tvrdila: „Jediná vec, ktorú CNN urobila zle, bola pomliaždenie ega populárneho podcastera, ktorý
presadzoval nebezpečné konšpiračné teórie a riskoval tým životy miliónov ľudí. .“
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